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Protokół Nr 10/2020 z XXX sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi, która odbyła
się w dniu 24 czerwca 2020 roku

Protokół nr 10/2020
XXXI Sesja w dniu 24 czerwca 2020
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:01 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.
Obecni:
1. Stanisław Cisłowski
2. Bartosz Dutkiewicz
3. Marcin Grzegorski
4. Ryszard Karpiński
5. Robert Klefas
6. Sylwester Kozłowski
7. Dawid Marzec
8. Halina Misiurska
9. Łukasz Nowak
10. Ewa Pastuszyńska
11. Rafał Piasecki
12. Grzegorz Rapcia
13. Jerzy Roman
14. Adam Sałata
15. Lidia Wiącek
1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu oraz otworzył obrady Sesji Rady
Miejskiej.

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że dzisiejsze obrady
będą prawomocne. Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Sprawdzenie obecności.

Wyniki głosowania
OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2

Wyniki imienne:
OBECNY (13)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina
Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
NIEOBECNY (2)
Marcin Grzegorski, Grzegorz Rapcia

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że na posiedzeniu wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej został
poddana pod dyskusję dodatkowy projekt uchwały, który otrzymał pozytywną opinię. W związku z czym złożył wniosek
formalny o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 jako podpunkt 14 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu wykonawczego. (skarga z dnia 3
lutego 2020r) i dodanie w punkcie 6 podpunktu 15 z brzmieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na działania
Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia (skarga z dnia 29 maja 2020r.).
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Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6 jako podpunkt 14 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu wykonawczego. (skarga z dnia 3 lutego
2020r) i dodanie w punkcie 6 podpunktu 15 z brzmieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza
Miasta i Gminy Nowa Słupia (skarga z dnia 29 maja 2020r.).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam
Sałata
PRZECIW (6)
Stanisław Cisłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Lidia Wiącek
NIEOBECNI (2)
Marcin Grzegorski, Grzegorz Rapcia

W wyniku głosowania wniosek nie otrzymał bezwzględnej większości głosów połowy ustawowego składu Rady, w
związku z czym wniosek nie otrzymał akceptacji.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zarządził 15 minut przerwy.
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Bartosz Dutkiewicz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w
punkcie 6 jako podpunkt 14 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej bezczynności Burmistrza
Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu wykonawczego. (skarga z dnia 3 lutego 2020r) i dodanie w punkcie 6
podpunktu 15 z brzmieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia (skarga
z dnia 29 maja 2020r.).

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6 jako podpunkt 14 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu wykonawczego. (skarga z dnia 3 lutego
2020r) i dodanie w punkcie 6 podpunktu 15 z brzmieniem w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza
Miasta i Gminy Nowa Słupia (skarga z dnia 29 maja 2020r.).

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał
Piasecki, Adam Sałata
PRZECIW (6)
Stanisław Cisłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Lidia Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

W wyniku głosowania wniosek uzyskał wymaganą większość i został przyjęty.

3. Omówienie protokołu z:

1) XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,
2) XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,
3) XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi,

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że do treści protokołów nie wpłynęły żadne uwagi. Podczas obrad
sesji również nie zostały zgłoszone żadne uwagi.

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami.



BIP Urzędu Gminy Nowa Słupia 04.05.2024 17:07:55

Burmistrz Andrzej Gąsior szczegółowo zdał sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami.

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działań pomiędzy sesjami.

6. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2020 – 2034,

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.,
 
Radny Robert Klefas zadał pytanie czy trwają już jakieś pracę na zadaniu remont drogi Skały – Włochy – Hektary?
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział, że droga obecnie jest wykonywana, została zrobiona nakładka oraz
wykonywane są pobocza.
Radny Robert Klefas zaznaczył, że prace już trwają a dopiero na dzisiejszej sesji zostają tam przesunięte pieniądze. Po
raz kolejny jest to przykład odwróconego działania. Radny przypomniał, że od 6 lat składa wnioski na remont drogi
przez Hektary, Radny zaznaczył, że droga ta została w sposób celowy pominięta już po raz kolejny. Radny Robert
Klefas przypomniał, że prosił o przedstawienie wykaz dróg do remontu, jak zaznaczył wykaz ten nie został mu
przedstawiony.
Radny Ryszard Karpiński zaznaczył, że Rada nie jest przeciw budowy drogi jedynie pragnie aby proces wybierania dróg
do remontu był przejrzysty.
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział, że przez 6 lat odkąd pełni funkcję Wójta a później Burmistrza nie ma takiej
miejscowości, w której nie zostałaby wykonana droga. Burmistrz wyjaśnił, że nie jest to tworzenie nowego zadania
jedynie przesunięcie środków. Remont tej drogi był składany do budżetu wielokrotnie a teraz pojawiła się szansa na jej
wykonanie. Burmistrz zaznaczył, że droga która jest obecnie wykonywana jest jedną z najbardziej niebezpiecznych w
naszej Gminie, dodatkowo jeździ tam gimbus dowożący dzieci do szkół.
Skarbnik Edyta Durak przypomniała, że w ramach zadania Przygotowanie dokumentacji projektowej oraz przebudowa
dróg gminnych w ramach "Funduszu Dróg Samorządowych"(2018-2020) Gmina dostała dofinansowanie na podstawie,
którego została podpisana umowa na wykonanie właśnie tej drogi oraz wyodrębnienie środków z WPF-u.
Radny Robert Klefas zaznaczył, że jako Radny sprawuje nadzór na daną miejscowością, i interesują go drogi w tej
miejscowości. Radny przedstawił koszty jakie zostały poniesione na budowę dróg w ostatnich latach oraz poinformował,
że efekt ich budowy bądź remontu jest zerowy.
Radny Jerzy Roman poinformował, że droga wymagała natychmiastowego remontu, groziło tam osunięcie się ziemi na
drogę co zagrażałoby życiu dzieci uczęszczających tamtędy do szkoły. Radny zaznaczył, że ta droga miała wymagane
parametry oraz własności.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zaznaczył, że nikt nie jest przeciwny tej drodze sprawa dotyczy przejrzystości
kolejności wykonywania zadań.
Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba wyjaśnił, że Gmina w pierwszym naborze nie złożyła wniosku na pozyskanie
środków z Funduszu Dróg Samorządowych, natomiast przygotowała wniosek na drugi nabór, została zgłoszona droga
posiadająca własność aby móc uzyskać dofinansowanie nawet w wysokości 80%.
Radny Robert Klefas podkreślił, że nie jest przeciwko żadnej inwestycji na terenie naszej Gminy i nie uznaje żadnej
miejscowości za miejscowość drugiej kategorii. Jak zaznaczył, we wcześniejszej wypowiedzi chodziło mu o formę, którą
ocenia jako niewłaściwą.
Radny Jerzy Roman odpowiedział, że ta droga została składana we wnioskach przez Sołtysów i Radnych.
Radny Dawid Marzec poprosił o odpowiedź czy koszty referendum pokrywa w całości Gmina czy jest jakieś
dofinansowanie i jaka jest to kwota?
Skarbnik Gminy Edyta Durak odpowiedziała, że koszty referendum w całości pokrywane są z budżetu Gminy i jest to
koszt w wysokości 25.689,00 zł.
Radny Dawid Marzec przypomniał, że o dużo mniejsze kwot były toczone batalie, resztę pozostawił bez komentarza.   
Radny Sylwester Kozłowski odpowiedział czy to faktycznie będzie to na szkodę Gminy a to będzie wiadomo po
referendum.
Radny Dawid Marzec odpowiedział, że nie podważa legalności referendum, co do zasadności Radny podkreślił, że
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pozwoli sobie zabrać głos w kolejnych miesiącach.
Radny Robert Klefas odpowiedział, że obywatele mają zagwarantowane konstytucyjnie możliwość takiej formy
wypowiedzi jaką jest referendum.
Wywiązała się dyskusja nad kosztem referendum i jego zasadnością.
Dyrektor SP w Jeziorku Zdzisław Dudzic poprosił o pozytywne rozpatrzenie wniosku o wpisanie do budżetu gminy
zadania termomodernizacji szkoły w Jeziorku. Dyrektor uzasadnił swój wniosek.
Radny Jerzy Roman odczytał wniosek pokontrolny w którym zostało wskazane, iż winę za utratę kwoty subwencji
bezpośrednio ponosi była Skarbnik Gminy z tytułu nadzoru wraz z byłym już pracownikiem do spraw podatkowych.
Radny Sylwester Kozłowski podkreślił, że jest to tylko fragment protokołu, w dalszej części jest wskazane, ze to
Burmistrz sprawuje kontrole nad budżetem. Natomiast Radny zaznaczył, że tu się zgadza co do tego, że należy robic
wszystko aby tą sprawę wyjaśnić.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki podziękował za dyskusję w temacie budżetu Gminy po czym zarządził głosowanie
nad projektami uchwał.
  Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2020 – 2034,

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina
Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
PRZECIW (1)
Ryszard Karpiński
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia
Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.,.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina
Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
PRZECIW (1)
Ryszard Karpiński
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

3) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/58/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie
szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym
przypadających Gminie Nowa Słupia oraz jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3,4 i 13 ustawy o
finansach publicznych (t.j. Dz. U. z 2016 r., poz. 1870 z późn. zm.) oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczna oraz wskazania podmiotów uprawnionych
do udzielenia tych ulg,

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały nr XLI/58/17 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych
zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających



BIP Urzędu Gminy Nowa Słupia 04.05.2024 17:07:55

Gminie Nowa Słupia oraz jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3,4 i 13 ustawy o finansach
publicznych (t.j. Dz. U. z 2016 r., poz. 1870 z późn. zm.) oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy publicznej
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczna oraz wskazania podmiotów uprawnionych do
udzielenia tych ulg,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia
4) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Nowej Słupi,

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki ogłosił 5 minut przerwy aby Dyrektor SPGZOZ mogła dojechać na obrady sesji i
udzielić ewentualnych odpowiedzi na pytania.
Radny Adam Sałata poprosił o udzielenie informacji odnośnie stomatologa i ginekologa.
Dyrektor SOGZOZ Justyna Ocios udzieliła odpowiedzi.
Radny Łukasz Nowak poprosił aby w związku z remontem ośrodka zdrowia w Rudkach zapewnić jakiś dowóz do
ośrodka zdrowia w Nowej Słupi.
Dyrektor SOGZOZ Justyna Ocios odpowiedziała, że wszyscy lekarze zostaną przeniesieni do ośrodka zdrowia w Nowej
Słupi i tam będą pełnić swoje dyżury.
Więcej pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w Nowej Słupi,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

5) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Nowej Słupi.

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi..

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

6) w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie
Gminy Nowa Słupia,

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy
Nowa Słupia,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

7) w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/23/15 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie terminu,
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na
terenie Gminy Nowa Słupia,
 
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/23/15 rady Gminy Nowa Słupia z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie terminu,
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na
terenie Gminy Nowa Słupia,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

8) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/103/19 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli
nieruchomości,
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Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/103/19 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli
nieruchomości,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

9) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/31/20 rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 13 maja 2020 r. w sprawie wyrażenia
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,
 
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/31/20 rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 13 maja 2020 r. w sprawie wyrażenia
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia
Wiącek
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

10) w sprawie zniesienia ograniczeń handlu na targowisku w Rudkach,

Radny Sylwester Kozłowski zaproponował, aby wstrzymać się z otwarciem targowiska jeszcze trochę, jak zaznaczył
mamy coraz więcej przypadków zakażeń a trzeba dbać o zdrowie mieszkańców.
Radny Łukasz Nowak zaznaczył, że ludzie własnym postępowaniem muszą zacząć przestrzegać odległości czy faktu
noszenia masek.
Radny Dawid Marzec zaapelował do mieszkańców aby przestrzegali zasad obwoszczeń.
Głosowano w sprawie:
w sprawie zniesienia ograniczeń handlu na targowisku w Rudkach,.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (8)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Adam Sałata,
Lidia Wiącek
PRZECIW (2)
Ryszard Karpiński, Ewa Pastuszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Rafał Piasecki
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

11) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Gospodarki Mieszkaniowej,

Radna Halina Misiurska poprosiła Radnego Klefasa o powód rezygnacji z członkostwa w komisji.
Radny Robert Klefas odpowiedział, że przyczynę rezygnacji zawarł w piśmie skierowanym do przewodniczącego tejże
komisji.
Radna Halina Misiurska poprosiła o przedstawienie tej przyczyny.
Radny Robert Klefas zaznaczył, ze przynależy do trzech różnych komisji i nie dysponuje tak dużym czasem wolnym
aby móc w pełni w nich pracować.

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Gospodarki Mieszkaniowej,.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
PRZECIW (1)
Dawid Marzec
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

12) w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G,

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5G,.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał
Piasecki, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek
PRZECIW (4)
Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia
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13) w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego
(wprowadzenie lokalnej tarczy antykryzysowej),
 
Radny Robert Klefas stwierdził, ze rekomendacja komisji skarg, wniosków i petycji jest rekomendacją urzędniczą, nijak
mającą się do solidarności społecznej. Radny przypomniał, że sam składał propozycje urealnienia dyrektyw ułatwiające
finansowe funkcjonowanie naszych mieszkańców.
Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego
(wprowadzenie lokalnej tarczy antykryzysowej),.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Rafał
Piasecki, Jerzy Roman, Lidia Wiącek
PRZECIW (3)
Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Ewa Pastuszyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Sylwester Kozłowski, Adam Sałata
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

14) w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu
wykonawczego. (skarga z dnia 3 lutego 2020r)

Przewodniczący Rady Rafał Piasecki poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu
wspólnym stałych Komisji Rady Miejskiej.
Uwag ani pytań nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu
wykonawczego. (skarga z dnia 3 lutego 2020r).

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski,
Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Lidia Wiącek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Sałata
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia
15) sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia (skarga z dnia 29 maja 2020r.)

Burmistrz Andrzej Gąsior poinformował, że skarga dotyczy zarzutu, że nasza Gmina standardowo jak zaznaczył w
piśmie skarżący (...). Burmistrz podkreślił, że jest to nie prawda ponieważ Gmina w ubiegłym roku tylko w dwóch
przypadkach przedłużyła termin odpowiedzi na interpelacje, natomiast w tym roku jest to również drugi taki przypadek.
Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska przedstawiła szczegółowe dane odnośnie wpływania do Urzędu wniosków o
udzielenie informacji oraz szczegółowe statystyki odpowiedzi na te wnioski.

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej bezczynności Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Słupia jako organu
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wykonawczego,.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz
Nowak, Rafał Piasecki, Jerzy Roman, Lidia Wiącek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Adam Sałata
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Rapcia

7. Sprawy różne.

Przedstawiciel firmy Semav Stones poinformował, że przybył na dzisiejszą sesje Rady Miejskiej aby sprostować
niektóre informacje, które pojawiają się w związku ze złożonym wnioskiem o wykup działek użyteczności wieczystej
według aktualnie obowiązującego prawa oraz procedur administracyjnych. Jak wyjaśnił, firma szanuje decyzję jaką
podjęła Rada Miejska nie wyrażając zgody na sprzedaż tych działek. Jak wyjaśnił przedstawiciel firmy uzyskanie praw
własności umocniło by pozycję firmy na rynku.
Przedstawicie firmy Semav Stones poinformował, że wypowiedź jednego z Radnych na ostatnim posiedzeniu Rady
mogła wywołać jakiś niesmak wśród społeczeństwa. Jak wyjaśnił 10,5 ha gruntu z czego około 2ha stanowi rezerwat i
firma nie ma do tego prawa około 4 ha są to place manewrowe i magazynowe, kolejne 2 ha stanowi tzw. filar ochronny
narzucony przez służby zabezpieczające jak podsumował przedstawiciel firma z tego areału dysponuje jedynie 2 ha
pod wydobycie. Jeżeli chodzi o koszty wyceny gruntu kształtują się różnie na różnych obszarach.
Radny Jerzy Roman odniósł się do sprawy, przypomniał, że na ostatniej sesji Radny Klefas zarzucał Burmistrzowi 10
krotne zaniżenie wyceny działek, jak dzisiaj zostało wyjaśnione nie jest to prawda. 
Radny Marcin Grzegorski zadał pytanie odnośnie dziennego wydobycia kruszywa.
Przedstawicie firmy Semav Stones odpowiedział, że wszelkie działania na kopalni rygorystycznie ukierunkowuje
koncesja, która zakłada roczne wydobycie w wysokości 300 000 ton kamienia, który następnie jest przekruszany i w
odpowiednim asortymencie sprzedawany.   Jeżeli chodzi o dzienne wydobycie kształtuje się ono średnio 700 ton.
Następnie przedstawiciel firmy szczegółowo omówił cały proces oraz zasady jakimi musi kierować się firma w procesie
wydobycia kamienia.
Radny Robert Klefas odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi podkreślił, że Radny musi stać na straży majątku gminy.
Wyjaśnił, że pytania jakie stawiał na poprzedniej sesji był to również głos mieszkańców. Radny odniósł się do zarzutów
jakie zostały podniesione odnośnie przedstawionych wycen gruntów w sąsiednich Gminach.
Radny Sylwester Kozłowski zaznaczył, że w projekcie uchwały była wskazana działka o powierzchni 10.5 ha, bez
szczegółowego sprecyzowania na co konkretnie jest przeznaczona.
Radny Marcin Grzegorski zadał pytanie co w planach ma firma odnośnie dalszej perspektywy kiedy skończy się kamień?
Przedstawicie firmy Semav Stones odpowiedział, że firma bardzo rozważnie podchodzi do współpracy z mieszkańcami
oraz Gminą. Przedstawiciel wyraził się jasno, iż na chwilę obecną są wstępne plany ale jest za wcześnie aby o nich
mówić.
Burmistrz Andrzej Gąsior zabrał głos wyjaśnił, że projekt uchwały został przygotowany na podstawie wniosku jaki
wpłynął do Urzędu Gminy. Jak podkreślił, takich wniosków wpłynęło kilak i Urząd zgodnie z procedurą przystąpił do ich
rozpatrzenia. Wszelkie wyceny są przygotowywane na podstawie operatu finansowego.
Radny Sylwester Kozłowski poprosił o wystąpienie z zapytaniem do sąsiednich Gmin o wykazanie jakie środki z tytuły
pozyskali za dzierżawę bądź sprzedaż pod kopalnie za ostanie 5 lat.
Zastępca Burmistrz Włodzimierz Zaręba wyjaśnił wszystkim proces wykupu gruntów jeżeli chodzi o własność wieczystą.
Przewodniczący Rady Rafał Piasecki zaznaczył, że ze strony Rady nie ma złej woli odnośnie działalności firmy.
Mieszkaniec Gminy odniósł się do słów Radnego Marca odnośnie kosztów referendum ponoszonych przez Gminę,
zaznaczył on że Radny Dawid Marzec w 2017r. korzystał ze środków budżetu Gminy kiedy to świadczył usługi prania
strojów sportowych dla Gminnego Klubu Sportowego, dlaczego nie odniósł się do kwot jakie zostały wydatkowane na
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budowę obwodnicy. Mieszkaniec podał jeszcze kilka przykładów wydatkowania środków jego zdaniem niepotrzebnie.
Burmistrz Andrzej Gąsior odniósł się do słów mieszkańca, jak podkreślił Gmina rozwija się w sposób bardzo dobry ma
wiele inwestycji na kilkadziesiąt milionów złoty. Burmistrz podkreślił, że mieszkaniec prowadzi działalność gospodarczą
i od 5 lat nie odprowadza podatków.
Radny Dawid Marzec odniósł się do zarzutów przedstawionych przez mieszkańca, zaznaczył, że przesunięcia środków
na referendum pochodzą z dzisiejszej sesji i w toku dyskusji podjętej miał prawo o to zapytać. Odnośnie kwestii klubu
sportowego Radny poinformował, ze prokuratura prowadziła w tej sprawie śledztwo, którego wynik mieszkaniec
doskonale zna.
Radny Łukasz Nowak zauważył, że ataki na Radnego Dawida Marca mogą mieć charakter taki, że w wyborach szedł
inną opcją natomiast teraz przeszedł na stronę Burmistrza.
Radny Jerzy Roman wyjaśnił odnośnie plotek jakie powstały na jego temat jakoby był chory na koronawirusa, wyjaśnił,
że są to tylko plotki niemające nic wspólnego z rzeczywistością.
Radny Jerzy Roman poinformował o bardzo niskich kosztach ponoszonych na ocieplenie świetlicy we Włochach które
porównał z kosztami świetlicy w Baszowicach. Radny jednocześnie podziękował, wszystkim którzy pomagali w
porządkach robionych przy świetlicy we Włochach oraz osobą, które przekazały worki peletu.   
Radna Halina Misiurska odniosła się do zarzutów jakoby dostęp do Urzędu Gminy był bardzo ograniczony, Radna
poinformowała, że w wszystkie Urzędy w Kielcach są zamknięte dla petentów natomiast nasz przyjmuje, Radna
wyraziła zdanie, żę nasz urząd jest nawet zbyt dostępny i pozostawiła to do przemyślenia.
Radny Stanisław Cisłowski odniósł się ostatnich wydarzeń poinformował, że część Rady lekką ręką odrzuciła
dofinansowanie 500 000,00 zł z Urzędu Marszałkowskiego. Radny zadał pytanie gdzie podziała się dbałość o
pozyskiwanie środków? Radny zadał pytanie na jakim etapie jest budowa chodnika w Nowej Słupi na ul. Szkolnej?
Radny Marcin Grzegorski poprosił aby nie wchodzić w tematy prywatne bo sam prowadził działalność gospodarczą,
przed tym jak był Radnym sprzedał samochody do urzędu Gminy, które cały czas działają i funkcjonują i nie chciałby
żeby z tego tytułu miał jakieś nieprzyjemności.
Burmistrz Andrzej Gąsior poinformował o środkach jakie pozyskała Gmina za jego kadencji w odpowiedzi na zarzuty, że
Gmina nie pozyskuje żadnych środków zewnętrznych. Burmistrz szczegółowo przedstawił na co te środki były
pozyskiwane.
Radny Sylwester Kozłowski zadał pytanie odnośnie zarządzenia jakie ukazało się na stronie BIP w którym to
upoważniono Sekretarz Gminy do wykonywania wobec Burmistrza Miasta i Gminy czynności z zakresu prawa pracy,
Radny zadał pytanie kto do chwili podjęcia tego zarządzenia był upoważniony do podpisywania takich dokumentów i
czy było wcześniej takie upoważnienie?
Radny Sylwester Kozłowski odczytał oświadczenie Pana (...) odnośnie wynajmowania działki pod organizację Dymarek.
Radny Sylwester Kozłowski poprosił o rozliczenie kwoty 118 tys.
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że była to pożyczka dla OSP Włochy na budowę świetlicy i została ta kwota spłacona w
tym roku.
Radny Robert Klefas zadał pytanie czy to prawda, zę do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od wykonawcy świetlicy na
Włochach, w którym stwierdza, że ze względu na niewłaściwą eksploatację budynku nie podejmuje działań w ramach
gwarancji.
Radny Robert Klefas następnie złożył interpelację na ręce Przewodniczącego Rady.
Kierownik Marek Partyka odpowiedział, że takowe pismo do niego nie trafiło.
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział, że takie pismo nie trafiło do Urzędu natomiast była rozmowa podczas
oddawania budynku do użytku, że należy utrzymywać odpowiednią temperaturę aby dotrzymać warunków gwarancji.
Burmistrz Andrzej Gąsior odpowiedział w sprawie zarządzenia, wyjaśnił, że było małe niedopatrzenie i nie było
ciągłości jeżeli chodzi o reprezentowanie Burmistrza. Burmistrz wyjaśnił, że musiałby przynieść dokumenty i sprawdzić
kto wcześniej był upoważniony.
Radny Dawid Marzec poinformował o dobrej wiadomości odnośnie linii MPK 207. Radny poprosił Burmistrza o
przekazanie tejże informacji.
Burmistrz Andrzej Gąsior poinformował, że po rozmowach udało się uzyskać dofinansowanie o powstanie nowej linii.
Radny Marcin Grzegorski pokazał drogę, która wymaga natychmiastowego remontu, ponieważ na jej końcu znajduje
się jeden dom i nie mają jak do niego dojeżdżać.
Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz odczytał pismo, które wpłynęło do Rady Miejskiej.



BIP Urzędu Gminy Nowa Słupia 04.05.2024 17:07:55

8. Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Piasecki podziękował za przybycie na dzisiejsze obrady
Sesji Rady Miejskiej a następnie zamknął posiedzenie.
 
Szczegółowy zapis wypowiedzi mówców znajduje się pod adresem
http://nowaslupia.esesja.pl/transmisja/8048/xxxi-sesja-rady-miejskiej-w-nowej-s%C5%82upi.htm

http://nowaslupia.esesja.pl/transmisja/8048/xxxi-sesja-rady-miejskiej-w-nowej-s%C5%82upi.htm

